
Protokół

Nr 22 /2023

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

VIII kadencji

z dnia 04 grudnia 2023 roku w sali 229b

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 12.00 do 14.40 )

Na posiedzeniu obecnych było sześcioro członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski powitał Skarbnik

Gminy Piła Ewelinę Ślugajską, Przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej Marka

Andruszkiewicza, członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta i po stwierdzeniu quorum

otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2024 – 2040.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na

2024 rok.

4. Sprawy różne .

Ad 1.

Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski oddał głos

Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Miejskiej Markowi Andruszkiewiczowi celem

przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Miejskiej do projektu uchwały Rady Miasta w
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sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2024 - 2040 i do projektu

uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz powiedział, że

Komisja Gospodarki Miejskiej, której posiedzenie odbyło się 29 listopada br. nie wniosła

formalnych uwag i nie zgłosiła wniosków do projektu uchwały Rady Miasta w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2024 - 2040 i do projektu uchwały

Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok.

Wynik głosowania przedstawiają się następująco:

- Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2024 - 2040 - przy obecnych 6 radnych: za 5 głosów;

przeciw 0 głosów, wstrzymujących się 1 głos;

- Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2024 r. -

przy obecnych 6 radnych: za 5 głosów; przeciw 0 głosów, wstrzymujących się 1

głos;

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski przedstawił

wyniki głosowania Komisji Spraw Społecznych, której posiedzenie odbyło się wspólnie z

Komisją Gospodarki Miejskiej w dniu 29 listopada 2023 r.

Komisja Spraw Społecznych większością głosów rekomendowała przyjęcie proponowanych

projektów uchwał.

Wynik głosowania przedstawiają się następująco:

- Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2024 - 2040 - przy obecnych 7 radnych: za 5 głosów; przeciw

0 głosów, wstrzymujących się 2 głosy;

- Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2024 r. -

przy obecnych 7 radnych: za 5 głosów; przeciw 0 głosów, wstrzymujących się 2

głosy;

Ad 2.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2024 – 2040 .
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Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła przedstawiła projekt uchwały w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2024 – 2040.

W 2024 r w WPF kończą się wszystkie zadania z funduszy norweskich. Ostatnią zmianą na

sesji dokonano aktualizacji zadań, które z tego roku, w ramach oszczędności przechodzą na

przyszły rok. W dniu 08 grudnia 2023 r. będzie otwarcie ofert na Centrum Edukacji Lotniczej

i jest to również dzień gdzie mogą być składane wnioski do funduszy norweskich. Obecnie są

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne razem z 11 gminami z powiatu pilskiego (gminy z

powiatu chodzieskiego, powiatu złotowskiego, powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego) zostało

już ostateczne przyjęcie strategii rozwoju w ramach ZIT-u. Dokument był tworzony od

kwietnia 2022 roku i dzięki temu do budżetu wpłynie ponad 40 mln dodatkowych środków

na wydatki majątkowe. W ramach WPF są tylko koszty związane z utrzymaniem biura i

przygotowaniem strategii, na ten moment jest to kwota 436 000 zł, a gminy, które biorą

udział w ZIT przekazują pieniądze dla nas, w związku z kosztami poniesionymi. Urząd

Marszałkowski poinformował, że w dokumentacji przewidują pierwsze konkursy w I, II, III

kwartale 2024 r. W dużej części będą to e - usługi, a zgłosiliśmy dużo takich projektów.

Oprócz wyposażenia, modyfikacji będą podlegały karty miejskie, zadania wpisane dotyczą

również lotniska, programu czyste powietrze, dotyczą badań osteoporozy kiedy zostanie

podpisana umowa to pieniądze z tego roku będą przesuwane na 2024 rok. Zadania w zakresie

wydatków majątkowych, krajowych i własnych omówione zostały na poprzedniej sesji Rady

Miasta Piły. W przypadku budowy przedszkola nad Gwdą uzyskaliśmy pozwolenie na

budowę w trybie zaprojektuj - wybuduj. W odniesieniu do autobusów wodorowych i

elektrycznych odbyło się otwarcie ofert, ale było 0 zgłoszeń w przypadku autobusów

wodorowych, a w przypadku autobusów elektrycznych jest jedna oferta około 427 000 zł i

jest ona większa od szacunkowo zabezpieczanych środków.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, zapytał czy do projektu

uchwały radni mają pytania.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja w głosowaniu jawnym przy obecności 6 radnych, 5 głosami „za”, 1 głos

wstrzymujący pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 3.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2024

rok.

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Piły

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok.

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła zgłosiła dwie autopoprawki ustne, omyłki

pisarskie, na stronie 5 w sentencji uchwały pojawił się rok 2023, a powinien być rok 2024.

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że:

Ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2024 rok w wysokości 420 789 664,58 zł, w

tym: 1) dochody bieżące w kwocie 358 935 721 zł; 2) dochody majątkowe w kwocie 61 853

943,58 zł,

Ustala się łączną kwotę wydatków budżetu na 2024 rok w wysokości 452 016 059,88 zł, w

tym: 1) wydatki bieżące w kwocie 359 007 576,94 zł; 2) wydatki majątkowe w kwocie 93

008 482,94 zł. Ustala się planowany deficyt budżetu miasta w kwocie 31 226 395,30 zł, który

zostanie sfinansowany przychodami jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z

rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu,

projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 2 414 668,11 zł, z

emisji obligacji komunalnych w kwocie 15 000 000 zł oraz z wolnych środków w kwocie 13

811 727,19 zł.

Ustala się przychody budżetu w łącznej kwocie 46 176 668,11 zł, w tym z tytułu: 1) emisji

obligacji komunalnych w kwocie 15 000 000 zł, 2) wynikających z rozliczenia środków i

dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków

w kwocie 2 414 668,11 zł, 3) wolnych środków, w kwocie 28 762 000 zł. Ustala się rozchody

budżetu w łącznej kwocie 14 950 272,81 zł z przeznaczeniem na: 1) wykup obligacji

komunalnych w wysokości 12 000 000 zł, 2) spłatę wcześniej zaciągniętych krajowych

pożyczek w wysokości 2 950 272,81 zł.

Tworzy się rezerwę ogólną budżetu w wysokości 500 000 zł oraz rezerwy celowe budżetu w

wysokości 5 595 000 zł.

Ustala się dochody z tytułu opłat za wydanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w
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kwocie 2 100 000 zł, które w całości przeznacza się na wydatki związane z realizacją zadań

ujętych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz

wydatki na realizację gminnego programu przeciwdziałania narkomanii oraz dochody z

tytułu opłat za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym w

kwocie 530 000 zł, które w całości przeznacza się na wydatki związane z realizacją zadań

ujętych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych.

Ustala się plan dochodów w rozdziale 90019 – Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem

środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska, w kwocie 259 116 zł, które przeznacza się

w tej samej wysokości na realizację zadań określonych w art. 403 w związku z art. 400a

ustawy w rozdziale 90004 – Utrzymanie zieleni w miastach i gminach.

Ustala się plan dochodów w rozdziale 60019 – Płatne parkowanie z tytułu opłat za

parkowanie pojazdów samochodowych na wyznaczonych parkingach w Strefie Śródmieście

oraz z tytułu opłaty dodatkowej za nieuiszczenie opłaty za parkowanie w łącznej wysokości

205 000 zł, które przeznacza się w tej samej wysokości na zieleń i zadrzewienia w gminie

w rozdziale 90004 – Utrzymanie zieleni w miastach i gminach.

Ustala się plan dochodów w Dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej,

rozdz. 85395 – Pozostała działalność w kwocie 30 600 zł jako środki Funduszu

Przeciwdziałania Covid – 19, które przeznacza się na refundację podatku VAT zgodnie z

ustawą z dnia 15 grudnia 2022 r. o szczególnej ochronie niektórych odbiorców paliw

gazowych w 2024 r. w związku z sytuacją na rynku gazu.

Dochody w kwocie 1 257 260 zł, stanowiące środki z Funduszu Pomocy, przeznacza się na

realizację wydatków wynikających z ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.

W tym roku pojawiły się w uchwale dochody w kwocie 1 420 000 zł, stanowiące środki z

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, które przeznacza się na realizację zadań:

1) Dotacja na modernizację kościoła pw. Świętego Antoniego – prace ratunkowe

konserwatorskie ściany bocznej – nawa główna, kruchta wejściowa kościoła,

2) Dotacja na renowację elewacji zewnętrznej i wnętrza kościoła pw. Świętej Rodziny w Pile,
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3) Dotacja na remont dachu zabytkowego budynku dawnej szkoły przy ul. Orlej 14 w Pile,

4) Dotacja na renowację kościoła w Motylewie,

5) Renowacja zabytkowego budynku Szkoły Podstawowej nr 2 im. Olimpijczyków Polskich

w Pile - przeznaczona jest kwota 300 000 zł na wykonanie tylko fundamentów.

Z dochodów w kwocie 36 964 853,01 zł, stanowiących środki z Rządowego Funduszu Polski

Ład, kwotę 34 714 853 zł przeznacza się na wsparcie realizacji zadań majątkowych

realizowanych przez Miasto, a kwotę 2 250 000,01 zł przeznacza się na refundację zadania

majątkowego pn. Rewitalizacja terenów nadrzecznych miasta Piły III etap, budowa

infrastruktury sportowo-rekreacyjnej realizowanego przez Miasto w roku poprzednim.

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła omówiła plan wydatków majątkowych na 2024

rok- załącznik nr 7. Powiedziała, że wydatki są standardowe, kontynuowane.

W ramach ZIT-u wskazane są cztery cele przez Urząd Marszałkowski i opiniowane, w

ramach strategii przez wszystkie instytucje, które brały w tym udział. Są to następujące cele:

1. Zwiększenie innowacyjności gospodarki.

2. Poprawa stanu środowiska przyrodniczego.

3. Rozwój zrównoważonej mobilności.

4. Wspieranie społeczeństwa.

Trzy cele są inwestycyjne związane z ochroną środowiska i czwarty cel wsparcie

społeczeństwa skierowany do seniorów, do osób potrzebujących, osób wykluczonych,

zarejestrowanych w MOPS. Złożonych zostało kilkanaście projektów, które będą realizowane

wspólnie z naszymi partnerami, a kluczowe było w ramach strategii ZIT, aby projekty się

przenikały czyli odnośnie ścieżek rowerowych np. będzie ścieżka rowerowa do Szydłowa w

kierunku Kotunia gdzie Szydłowo będzie realizowało od Kotunia, a my od Piły do granic

administracyjnych Miasta, będzie również robiona ścieżka rowerowa do Motylewa. Duża jest

ilość projektów innowacyjnych czyli sprawny e-urząd (e-usługi). Projekty te realizuje Miasto

Krajenka, Złotów Trzcianka, MZK w Pile. Jest również kilka projektów w zakresie strefy

zielono-niebieskiej infrastruktury ZIT czyli mowa jest o parkingach, zieleniach, skwerach,

korytarzach zieleni, które będą w mieście wykonywane. Wykonywać to będzie Zarząd Dróg i

Zieleni Miejskiej, a dla przykłady np. Bulwary Europejskie, Skwer Pawła Adamowicza, na
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ul. Bydgoskiej parking ekologiczny.

W ramach ciągu dróg rowerowych jest również budowa ciągu pieszo - rowerowego przez

rzekę Gwdę, który to projekt wpisany jest do budżetu w ramach strategii ZIT oraz ścieżka

pieszo - rowerowa wzdłuż ul. Jastrzębiej. Z większych zadań są również targi edukacyjne,

finansowanie w ramach bezpieczeństwa ruchu drogowego akcji edukacyjnej Straży

Miejskiej.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, zapytał czy do projektu

uchwały radni mają pytania.

Radna Wioletta Stalęga zadała pytanie dotyczące starych zadań z budżetu obywatelskiego.

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała, że jak będzie włodarz miasta,

będzie podejmował decyzje, które zadania i w jakiej kolejności będą realizowane.

Wiceprzewodnicząca Zdzisława Karpińska zadała pytanie dotyczące modernizacji Szkoły

Podstawowej Nr 2.

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała, że to jest kwota 300. 000 zł i

wykonane będzie zabezpieczenie fundamentów, ponieważ są zacieki w piwnicy, a to jest

budynek wpisany do rejestru zabytków.

Radna Maria Miler zadała pytania dotyczące dotacji celowych z budżetu państwa, które

wpłyną w roku następnym. Czy możemy się spodziewać zwiększenia kwoty dotacji? Według

moich obliczeń zwiększy się budżet na kwotę około 13 000 000 zł, czy będą to wielkości

takie jak na koniec 2023 r.? Czy w ogóle możemy się spodziewać się dodatkowych

wpływów w budżecie?

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała, że dotacje będą porównywalne z

rokiem 2023. Jeżeli chodzi o zwiększenia to może być różnie ponieważ np. raz na cmentarz

na Leszkowie otrzymujemy innym razem nie otrzymujemy dotacji. Są dotacje jednorazowe, a

są takie które powtarzają się. Jeżeli chodzi o wartości trudno określić czy będzie to kwota

taka jak w 2023 r. Największa kwota dotacji dotyczy pomocy Ukrainie, a trudno powiedzieć

jak długo będzie ta pomoc trwała. Na etapie tego zestawienia budżetu jest kwota 3 074 000 zł

na pomoc Ukrainie, a 798 000 zł na środki z funduszu przeciwdziałania Covid 19 też

związane z Ukrainą. Na pewno muszą być środki na “Posiłek w domu i w szkole” około
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4. 000 000 zł, na stypendia, które realizowane są przez cały rok kwota około 700 000 zł,

Radna Maria Miler zadała pytanie odnośnie obligacji czy były wydane i na co były wydane

- kwota 40 000 000 zł? Ile przechodzi na 2024 rok.

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała, że trudno odpowiedzieć jaka

kwota przejdzie na rok 2024. W aktualnym budżecie jest kwota 15 000 000 zł i jest to po

stronie planu. Żeby przygotować założenia planistyczne po stronie wydatków

inwestycyjnych, bieżących i spłacić zobowiązania zaciągnięte należy oszacować z jakich

środków będzie to wykonywane. Jest to robione z dochodów bieżących, z dochodów

majątkowych, które określone są na podstawie umów plus z ostrożnym wskazaniem

sprzedaży majątku. W przypadku gdy brakuje, to trzeba wskazać inny rodzaj, w tym

przypadku jest to przychód, czyli środki, które były niezaangażowane z poprzednich lat, bądź

wolne środki. W przypadku gdy jest to niewystarczające, to trzeba wesprzeć się przychodem

zewnętrznym: kredytem, obligacjami lub pożyczką. W bieżącym roku była pożyczka z

programu rewitalizacyjnego Jessica i to musi być wydane, ponieważ jest na to określony cel

i oprócz tego są obligacje. Obligacje służyły na pokrycie deficytu, który był zabezpieczony

albo, w części jeżeli chodzi o wolne środki, na spłatę zobowiązań z poprzednich lat. W

zakresie obligacji nie wskazuje się konkretnego zadania, natomiast w tym roku zadania będą

wynikały z projektów unijnych. Ustawa o finansach publicznych mówi w taki sposób: jeżeli

zaciągnąłeś zobowiązanie, w którym sfinansujesz wkład własny do projektów zewnętrznych -

unijnych, to możesz we wskaźniku, który my również mamy określony, zastosować

wyłączenie kosztów obsługi tego zadłużenia. Dlatego warto zaciągać zobowiązanie na

obsługę i finansowanie inwestycji zewnętrznych, które finansowane są z funduszy

norweskich, unijnych. Przepis mówi również, że koszty związane z obsługą zadłużenia w

ciągu 90 dni od oddania projektu wyłączone są w zakresie kosztów obsługi zadłużenia.

Dlatego w projektach obligacyjnych wskazywaliśmy, że będą one stanowiły wydatki na

inwestycje lub wkłady własne do projektów zewnętrznych.

Radny Tomasz Słoboda zadał pytanie odnośnie:

1. Dużych zadań: inwestycji związanej z remontem stadionu, strefa lotnisko i poprawa

infrastruktury na Osiedlu Motylewo, kiedy będą zakończone?

2. Drugie pytanie dotyczy środków przekazanych na remont pustostanów.

● ile jest zabezpieczonych środków?
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● ile pustostanów za te środki może być zrealizowanych?

● ile na terenie miasta pustostanów jest do remontu?

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła udzieliła odpowiedzi.

Ad 1.

Odnośnie Osiedla Motylewo, to jest bardzo duża inwestycja, kluczowe zadanie, po wyborze

wykonawcy, który w trybie zaprojektuj-wybuduj, bo tylko w takim trybie środki z

Rządowego Funduszu Polski Ład można wykonywać. Wybór wykonawcy spowodował, że

było przygotowanie programu funkcjonalno - użytkowego, który został zaopiniowany,

między innymi przez instytucję RDOŚ, która musi wydać stosowne decyzje w tym zakresie.

Następnie przygotowywana jest dokumentacja, która też wymaga decyzji, które spowodują

że będziemy właścicielami gruntów, które są w obszarze tej przebudowy. Nastąpiło

niewielkie przesunięcie w czasie odnośnie opinii i decyzji z RDOŚ, 6 grudnia 2023 r.

prawomocna staje się decyzja środowiskowa i od tego momentu liczymy 90 dni. W między

czasie będą prowadzone prace związane z infrastrukturą podziemną ( woda i kanalizacja).

Ad 2.

Odnośnie drugiego pytania, to pustostanów jest sporo. Wykonywane są pustostostany w

budynkach, gdzie jest 100% udziału. Jest również kilka pustostanów, które można by

przekazać chętnym, którzy posiadają kapitał na remont. Kwota około 30 tys.- 40 tys., w

zależności od wielkości mieszkania jest przeznaczana na remont. Wykonywane są średnie

mieszkania oraz wskazywane są mieszkania w budynkach w których wymieniany jest piec,

albo wykonujemy w takich budynkach gdzie jest MEC. Zostało zrobionych około

17 mieszkań przez okres 2,5 roku.

Radna Maria Miler zadała pytanie.

Dlaczego obsługa długu zagranicznego rośnie o 1 000 000 zł?

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła udzieliła odpowiedzi.

Koszty obsługi zadłużenia zostały oszacowane na poziomie stawek procentowych z września.

Jeżeli pierwszą płatność kosztów obsługi zadłużenia dokonamy w maju i będą mniejsze, albo

na tym samym poziomie, to będzie można kilkadziesiąt tysięcy złotych uwolnić. Nie można
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zabezpieczać mniejszych kwot niż te, które wynikają ze stawek wrześniowych.

Radna Maria Miler zadała pytanie odnośnie:

1. Dochodów bieżących str. 66. Pozostałe dochody bieżące są niższe o 2 000 000 zł. To

są dochody z najmu, usług, wpływy z tytułu użytkowania wieczystego i dochody z

innych opłat. Porównałem dochody z poprzedniego roku i dlaczego jest mniej o 2 000

000 zł?

2. Instytucje Kultury Fizycznej kwota mniejsza o 200 000 zł. Co jest powodem?

3. Przedszkola specjalne niepubliczne wzrost o 100 %. Dlaczego taki duży wzrost

kwoty?

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła udzieliła odpowiedzi.

Ad 1.

Kwota dotycząca cmentarzy jest mniejsza - wpływy z usług, kwota w MZGM z najmu i

dzierżawy jest mniejsza, ponieważ sprzedajemy lokale.

Ad 2.

Wszystko co się działo na skateplazie, wszystkie wydarzenia sportowe, dofinansowanie

biegów, to wszystko było ze środków funduszu norweskiego.

Ad 3.

Wzrost ten związany jest z dużą liczbą dzieci niepełnosprawnych.

Komisja w głosowaniu jawnym przy obecności 6 radnych, 5 głosami „za”, 1 głos

wstrzymujący pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.

Sprawy różne.

W wyniku wyczerpania tematów dyskusji, Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji

Budżetu i Rozwoju Miasta, zamknął obrady komisji.
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Protokół sporządziła:

/-/ Wanda Bartosz

Przewodniczący Komisji

Budżetu i Rozwoju Miast

/-/ Lucjan Szutkowski

Protokół nr 21/23 VIII kadencji podpisali :

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1 Zdzisława Karpińska

2 Maria Miler

3 Tomasz Słoboda

4 Wioletta Stalęga

5 Sławomir Wegner
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